
Zápis z jednání kolegia děkana PřF UJEP dne 13. 11. 2018. 

Přítomni:  doc. Varady, doc. Pavlík, Dr. Švec, Dr. Liegertová, Ing. Lauterbach, Dr. Hejnová,   
                  doc. Anděl, doc. Eisenmann, Dr. Malý, doc. Čermák, Dr. Škvor, Dr. Němec 
Omluveni: Dr. Bláha, doc. Raška 
 
1. Děkan předal informace z kolegia rektora 6. 11. 2018: 

- Informace o volbách rektora - nebyla vznesena žádná stížnost na průběh voleb 
            výsledek je platný, zvolen doc. Balej. 
        -   Projednání žádosti o institucionální akreditaci (Dr. Chvátalová): 

•   předložena 2. verze Sebehodnotící zprávy pro institucionální prostředí - hotová, 
zbývá doplnit odkaz na směrnici rektora Standardy studijních programů UJEP 
(listopad) a tři vnitřní předpisy fakult (FF, FSE, PřF), jejichž schválení se 
předpokládá AS UJEP 28. 11. 2018, 

•    předložena Sebehodnotící zpráva pro oblast vzdělávání Neučitelská pedagogika 
(schvaluje VR UJEP 13. 11. 2018), 

•    v případě souhlasu VR UJEP bude univerzita žádat v 7 oblastech vzdělávání 
     o IA: Ekonomické obory, Historické vědy, Neučitelská studia, Sociální práce, 
     Tělesná výchova a sport, kinantropologie, Učitelství, Vědy o Zemi. 

- Návrh CRP UJEP 2019 - za UJEP 10 projektů = 4 standardní + 6 projektů 18+; 
     celkový objem pro UJEP 5 396 tis. Kč. 
- Počty studentů na kolejích - prezentována předběžná čísla; současný stav –58 
     studentů proti loňskému stavu. 

 -   Upozornění na: 
• příkaz rektora 4/2018: K provedení inventarizací dlouhodobého majetku, 

hospodářských prostředků, pohledávek a závazků UJEP v roce 2018, 
• směrnici rektora č. 5/2018: Zásady studentské grantové soutěže, 
• směrnici prorektora pro rozvoj a kvalitu č. 1/2018: Knihovní řád Vědecké 

knihovny UJEP, 
• metodický pokyn prorektora pro rozvoj a kvalitu č. 1/2018 K tvorbě strategických 

dokumentů na UJEP, 
• zrušení směrnice č. 2/2007 K uznávání zahraničního VŠ vzdělání a kvalifikace, 
     viz IMIS. 

- Dr. Chvátalová - schůzky rektora: rektor bude jednat s hejtmanem ÚK o podpoře 
UJEP v roce 2019 (14.11.). 

- Dr. Chvátalová - stipendia: stipendia primátora a starostů městských obvodů Ústí nad 
Labem - nominace PřF, PF, FUD (13.11.). Dále má PřF nominaci spolu s FF a 
FUD  od Statutárního města Teplice. 

- doc. Novák - konání VR UJEP 23. 11. 2018. 
- doc. Novák - IGA: celkem 4 žádosti o pracovní pozice postdoktorandů ze 3 fakult.  

• Bude II. kolo s upravenými parametry - deadline 30.11. K tomuto termínu také 
granty IGA 2019 - 2020.  

• V souvislosti s granty IGA UJEP děkan upozornil na nevýhodné spolufinancování 
těchto grantů fakultou dvěma třetinami celkové částky požadované na projekty. 
Děkan upozornil na možné rozpočtové dopady takto nastavené spoluúčasti na 
hospodaření fakulty při velkém zájmu o tyto projekty. Celková částka z fakulty 
určená na spoluúčast v projektech IGA bude muset být zastropována a návrhy 
projektů IGA z PřF projdou vnitřním oponentním řízením. 

- doc. Novák - U21 KLIP: naplněna povinná kvóta mobilit - UJEP by neměla mít 
sankce. 

 



− doc. Novák - zasedání Grantové rady UJEP: schváleny změny v rámci SGS. 
− doc. Novák - ceny rektora: zasedala Komise k udílení cen rektora - návrhy 
     předány rektorovi. 
− doc. Radvanovský - projekty financované ÚK: odsouhlaseny projekty za 10 mil. 
     Kč. U těchto projektů důležitá propagace ÚK. 
− doc. Radvanovský informoval o odeslání závěrečné zprávy projektu o mobilitě 
     studentů a zaměstnanců UJEP v rámci programu Erasmus+ za rok 2017/2018: 
     realizováno celkem 259 mobilit, z toho 160 studentských a 99 zaměstnaneckých. 
     I navzdory soustavné propagaci studentských mobilit dochází k celkovému poklesu 
     zájmu studentů o výjezdy do zahraničí. Došlo také k navýšení případů zrušených 
     výjezdů. 
− Dr. Zukerstein - RpVH UJEP schválila složení pracovních skupin pro hodnocení  
     studijních programů na FSE, FSI, FF a PřF. 
-    Dr. Zukerstein - RpVH UJEP bude posílena o prof.. Čapkovou. 
-    Dr. Zukerstein - na MŠMT odeslán plán RSZ 2019 a IP 2019–2020. 
-    Ing. Nergl navrhuje centrálně 5 dní tzv. Sick days, s tím, že v Kolektivní smlouvě    
      zůstane zachováno řetězení smluv. VOS UJEP předloží nový návrh Kolektivní  
      smlouvy a bude stanoven termín kolektivního vyjednávání. 
-    doc. Varady - dotaz na Ing. Nergla, zda bude na zasedání AS UJEP dne 28. 11.     
      2018 předkládat žádost o financování havárie střechy v objektu Za Válcovnou.     
      Ing. Nergl sdělil, že je připraven návrh investiční změny předložit. Doporučil, aby    
      PřF, v případě nutnosti okamžitého řešení havárie, zajistila předfinancování této   
      akce. Dodal, že se jedná o částku 1,2 mil. Kč. 

 
2. Děkan dále informoval:  
            Připravuje se nový Organizační řád PřF UJEP. Do jeho novelizace bude zařazeno   
            nově Ústecké materiálové centrum jako součást fakulty. Vedení PřF bylo od 1. 11.    
            2018 rozšířeno o dalšího proděkana, tudíž musely být přerozděleny kompetence   
            proděkanů. 
 
3.         CPTO: 

 -    Děkan informoval o nástupu nového pracovníka pana Tomáše Kurta, který od     
       1. 12. 2018 bude pracovat jako vedoucí  správy budov a údržby CPTO. V zájmu   
       znalosti stavby se bude účastnit kontrolních dnů na stavbě CPTO. 
- Zářivky budou nahrazeny LED osvětlením. Elektrické rozvody budou ponechány    

v mědi dle PD.  
- Na řídícím výboru CPTO zazněla informace o barvě fasády celé budovy, která by 

na místo původní cihlové měla být šedivá. 
 
4. Proděkan Pavlík informoval: 

- Datamining (zapojení KI)  
       Projekt je i nadále ve fázi věcného hodnocení ze strany řídícího orgánu. 
- U21-CBEO 
       V areálu Za Válcovnou probíhá výstavba skleníku včetně fytotronové laboratoře a    
        budovy CBEO. Realizace probíhá podle plánu. 
- U21-MOPR, Rozvoj studijního prostředí. 
       Projekt je zaměřen na vybavení či dovybavení studijních prostor na univerzitě. 

ŘO schválil podstatnou změnu projektu a nyní probíhá vyčíslování úspor, které 
bude předáno ŘO ke schválení. Finanční milník 80% čerpání bude zřejmě naplněn 
i díky prodloužení lhůty do konce listopadu 2018. 



 
- TAČR-ETA 
        UJEP uspěla a ze tří projektů této výzvy, všechny tři vzešly z Přírodovědecké 

fakulty. Jedná se o projekty: Diagnostika příčin neúspěchů žáka při řešení úloh z 
matematiky a návrh opatření k jejich odstranění (katedra matematiky), Venkov 
3.0: Sociální a technické podmínky pro uplatnění rozvojových potenciálů 21. 
století ve venkovských oblastech a Implementace mapových dovedností do 
geografické výuky v rámci nižšího sekundárního vzdělávání (oba katedra 
geografie). 

− TAČR- Národní centra kompetence 
       Doc. Novák informoval, že oba projekty, týkající se NCK nebyly podpořeny. 

NCK pro chemii, jejímž hlavním řešitelem je VŠCHT, nebylo dle informací doc. 
Kuráně podpořeno z důvodu nesplnění binárního kritéria. Z toho důvodu došlo 
k velmi nízkému bodovému ohodnocení a možnost odvolání se jeví z tohoto 
pohledu jako irelevantní. Doc. Kuráň sdělil, že tento projekt bude v modifikované 
podobě zapojen do druhé výzvy, která se očekává v roce 2019 či 2020. NCK 
UJEP, ve kterém se jednalo o spolupráci FSI a FSE, nebylo také podpořeno; do 9. 
11. 2018 lze zaslat rozklad na TAČR. 

− SMART Akcelerátor II. 
       Projekt zaštítěn Ústeckým krajem. V současné době probíhá poptávka na fakulty a 

jejich projekty, které hodlají podávat v roce 2019-2020 (např. GAČR, TAČR, 
Horizont  2020), jejichž přípravu by kraj v této výzvě podpořil. ÚK bude 
financovat konkrétní osoby, které budou projekty koordinovat. Termín pro 
předání podkladů z fakult je 8. 11. 2018 k rukám Ondřeje Pšeničky 

− Doc. Pavlík dále upozornil na nutnost vyčerpání veškerých finančních prostředků 
       z projektů do konce listopadu 2018. Apeloval na rychlé dočerpání projektů SGS 

(financováno z TA 15). 
− Předseda GA ČR žádá o návrhy na hodnotitele do technických panelů.  
− Proděkan poděkoval katedře fyziky, z které byl navržen na hodnotitele NAU doc.  
       Novotný. 
− Návrhy na IGA - na oddělení pro vědu PřF se sešly 4 předběžné návrhy na 

projekty. 
− Prorektor Novák apeloval na fakulty ohledně včasného zajišťování elektronického 

i  fyzického podpisu. Pro zajištění podpisů na projektovou a jinou dokumentaci je 
nutné podat tuto informaci na rektorát předem s udáním termínu, do kterého je 
třeba tyto materiály podepsat. Proděkan proto požádal vedoucí kateder, aby v 
případech, pokud pracovníci plánují přípravu projektů, zadali hned na začátku 
přípravy projektu základní vstupní údaje o připravovaném projektu do IMISu a 
nasdíleli přístup pro paní ing. Bobkovou, která pak může provést formální 
kontrolu a být v předstihu připravena na součinnost s oddělením rektorátu 
(zajištění podepisování průvodního listu, zajištění dokumentů z rektorátu a pod.). 
 

5. Proděkan Švec informoval: 
− Byly zapracovány zaslané připomínky k přijímacímu řízení ke studiu 

v akademickém roce 2019/2020. Vedoucí kateder budou informováni o případné 
nutnosti aktualizace webových stránek kateder v souvislosti s dalším fungováním 
kampaně Univerzita severu. 

− Stipendia nejlepším studentům  - stipendium primátora Ústí nad Labem získala 
Mgr. Rezlerová (PřF), stipendium statutárního města Teplice získala Mgr. Nejedlá 



(PřF) a stipendium Hospodářské a sociální rady Ústecka, o. s. získala Mgr. 
Jagerová (PřF). 

− Termíny konání SZZ (ústní zkoušky i obhajoby kvalifikačních prací) zaslat do     
konce listopadu pí Postlové. 

 
6.     Tajemník: 

− Ing. Lauterbach upozornil na nutnost včas předkládat projektový záměr včetně   
rozpočtu tajemníkovi, m.j. i z nutnosti spolufinancování a předfinancování 
projektu. 

− Čerpání rozpočtu za 1-9/2018 . Čerpání rozpočtu fakulty se vyvíjí pozitivně,  k 30. 
9. dosahuje 64 %. Čerpání IGA je podprůměrné a dosahuje pouze na 58 %, je 
třeba zlepšit čerpání na jednotlivých projektech. Prostředky z TA16 jsou čerpány 
ve výši 68%. Čerpání finančních prostředků na katedrách je velmi rozdílné. 

− Cestovní příkazy by měly být vyúčtovány do konce listopadu 2018. 
− Přeúčtování mzdových nákladů z projektů by měly být realizovány do konce    

listopadu. 
− V příštím roce dojde k navýšení minimální a zaručené mzdy. 
− Vyšel příkaz děkana č. 2/2018 k inventarizacím majetku na fakultě k 31. 10. 

2018. Inventury proběhnou v době od 14. 11. do 11. 12. 2018. 
            -      Odměnu za jednorázovou pracovní činnost zahraničních pracovníků neřešit        
                   Dohodou o provedení práce, ale doporučuje odměnu řešit jednoduchou Smlouvou   
                   o dílo. 

− Na jednání AS PřF v příštím týdnu bude projednáno čerpání FRIM. K projednání 
bude předložena spoluúčast fakulty ve výši 79 tis. korun v projektu ProNanoEnvi.  

− Došlo k havárii střechy na budově v objektu Za Válcovnou. Byl zpracován 
investiční záměr, který byl postoupen na rektorát a bude projednán na AS UJEP 
dne 28. 11. 2018. K předfinancování a k realizaci nebyly vzneseny připomínky. 

− Ke konci roku budou vyplaceny roční odměny. Do 20. 11. 2018 zaslat 
tajemníkovi podklady (bodové ohodnocení), kromě úvazků pracovníků 
zapojených pouze do projektů. 

 
7. Různé: 

− Děkan poděkoval za přípravu inaugurace, za přípravu projektů TAČR. 
− Děkan požádal o komunikaci přes proděkany nebo přes e-mailovou adresu  

dekan@sci.ujep.cz. 
− Děkan informoval o termínu konání Vědecké rady UJEP dne 23. 11. 2018. 
- Doc. Čermák se dotázal na smlouvu na nákup technických plynů. Tajemník uvedl, 

že smlouva s firmou Messer je před podpisem. 
− Dr. Hejnová informovala, že dne 12. 12. 2018 odpoledne proběhne shromáždění  

akademické obce PřF.  
− Dr. Němec informoval o akci „Týden na vysoké“, která proběhne 6. 12. 2018 a   

v lednu  2019. 
− Dne 19. 11. 2018 proběhne akce Veletrh VŠ v Žatci. 

 
 
 
                                                                                doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. 
                                                                                                děkan PřF UJEP 
Zapsala: Yvona Jůzová 
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